
 

STANOWISKO 

RADY MIEJSKIEJ w BISZTYNKU 

z dnia 26 stycznia 2024r. 

 

w sprawie rozpatrzenia wniosku Radnej Małgorzaty Derbin-Paszkowskiej. 
 

Na podstawie § 20 Regulaminu Rady Miejskiej w Bisztynku, stanowiącego załącznik 

Nr 5 do Statutu Gminy i Miasta Bisztynek, uchwalonego uchwałą Nr II/11/18 Rady Miejskiej 

w Bisztynku z dnia 28 listopada 2018 r. (Dz. Urz. Województwa Warmińsko-Mazurskiego z 

2018 r. poz. 5617, z 2019 r. poz. 3931 oraz z 2023 r. poz. 83) 

Rada Miejska w Bisztynku ustala, co następuje: 

§ 1. Rada Miejska w Bisztynku uwzględnia wniosek radnej Małgorzaty Derbin-Paszkowskiej 

o przekazanie uchwały numer XXIV/194/21 Rady Miejskiej w Bisztynku z dnia 6 maja 2021r 

w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Międzygminnego Zakładu Kompleksowego 

Przerobu Odpadów Komunalnych Sękity Spółka z o.o. z siedzibą Bisztynek-Kolonia 14 do 

Wojewody Warmińsko-Mazurskiego z prośbą o analizę oraz udzielenie odpowiedzi czy 

niewykonanie w/w uchwały prawomocnie obowiązującej nie budzi wątpliwości prawnych co 

do późniejszego podzielenia działki nr 49/3 oraz ogłoszenia przetargu o sprzedaż wydzielonej 

działki 49/8 znajdującej się w Bisztynku-Kolonia14. 
 

§ 2. Wykonanie stanowiska powierza się Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Bisztynku. 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Ryszard Chęciński 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

Uzasadnienie 
do Stanowiska Rady Miejskiej w Bisztynku  

z dnia 26 stycznia 2024r.  

w sprawie rozpatrzenia wniosku Radnej Małgorzaty Derbin-Paszkowskiej. 
 

Niewykonanie uchwały przez Burmistrza w sprawie podwyższenia kapitału 

zakładowego Międzygminnego Zakładu Kompleksowego Przerobu Odpadów Komunalnych tj. 

niewcielenie działki mogło narazić Spółkę na szkody finansowe. 

Brak prawa do nieruchomości w postaci działki, mógł być głównym powodem odstąpienia 

inwestora od zakładanych planów stworzenia nowoczesnej  instalacji komunalnej 

uwzględniającej lokalne potrzeby, opisane w liście intencyjnym podpisanym dnia 03.03.2020r. 

Założenia współpracy zawarte w liście i oparte były głównie na wysoce prawdopodobnym 

dysponowaniem w przyszłości przez Zakład prawem do nieruchomości. 

Pogarszająca się kondycja finansowa Spółki w kolejnych latach wynikać mogła z braku 

możliwości pozyskiwania inwestorów spowodowana brakiem kapitału zakładowego w postaci 

prawa do gruntu. 
 
 


